
Vereniging Dorpsbelangen Verslag Bestuursvergadering 14-03-2023 

 

Plaats: De Holm 

Aanwezig:  Dorien, Rudolf , Ben, Saskia 

Gasten: Harm,Mariska, Maja, Saskia v.d. Ree, Lina, Oscar, Agneta. 

Afwezig:  mkg Janke 

 

1. Kinderdagverblijf van Merel de Groot. Hier is enige onrust over. Men vreest enige overlast en 

extra autoverkeer i.v.m. het halen en brengen van de kinderen. Hoe zit het met de 

infrastructuur? Wordt die aangepast? Wat is de status van het plan? Antwoord: Het is nog 

niet meer dan een plan. Er is al wel contact met de gemeente, maar er zijn nog geen 

concrete plannen. Er zijn veel voor- en nadelen te bedenken voor het al of niet vestigen van 

een KDV in Den Andel. Vragen hieromtrent kunnen gesteld worden aan 

mereldegroot7@gmail.com , graag met CC. naar info@denandel.nu 

2. Notulen 10-01-2023 zijn goedgekeurd. 

3. Ingekomen mail van Simon Broekema “Groene activiteiten in het Hogeland”. Er is een 

symposium hierover op 15 april 2023 . Wellicht interessant voor (dus doorsturen naar) 

Dorpstuin, Boswerkgroep, Oude Weer 

4. Terugblik Netwerkbijeenkomst.  

Er was een goede opkomst. Fijn dat er muziek bij was. Dank aan Joop.  

Er was een oproep van Marja Heijnen om mee te doen aan het Sociaal Domein. Dit is een 

onderdeel van de Dorpsvisie. Mensen die in deze werkgroep willen participeren kunnen zich 

opgeven bij marja.e.heijnen@gmail.com .  

Verder was er een plattegrond van Den Andel zelf getekend door nieuwe bewoonster Jelka. 

Hierin tekent zij de namen op van de mensen die zij inmiddels heeft leren kennen. Dit zag er 

erg mooi uit en kon ter plekke aangevuld worden door de aanwezigen.  

Tiny Houses: Er wordt dorpsbudget aangevraagd om een stichting in het leven te roepen via 

Vereniging Dorpsbelangen als rechtspersoon. Trekkers op dit moment zijn Ineke Goedhart en 

Engbert.  

Gedeeltelijke verharding van de dorpsweide. Op dit moment gaat het om een idee. Dit idee is 

voorgelegd aan de Dorpstuingroep en de Boswerkgroep. De verharding kan voorkomen dat 

de weide bij gebruik voor evenementen en activiteiten ernstig wordt verruigd. De verharding 

moet wel passen binnen het ecologische karakter van de dorpstuin. Als voor het idee 

dorpsbudget wordt aangevraagd, dan loopt dat via Dorpsbelangen. Dan volgt weer de 

gebruikelijke procedure van vragen van draagvlak bij andere rechtspersonen, aanvraag 

dorpsbudget en melding via de dorpsmail. 

5. Voortgang Busverbinding: Dorpscoördinator Froukje Stiekema geeft zwart op wit dat de bus 

voorlopig blijft. Een officiële brief van de gemeente (mevr. Kruims) is nog niet binnen. 

6. Voortgang Dorpsverlichting: Het plan is in werking gesteld. Rudolf gaat een enquête 

opstellen om te evalueren hoe dorpsbewoners dit ervaren . Op de Oude Dijk is er 40% 

minder licht. Mariska wil weten welk bedrijf er bezig is geweest met de uitvoering. Er is 

namelijk een gat in haar heg geknipt van 1 meter. NB zonder haar daar van in kennis te 

stellen. Ook is niet duidelijk wat er precies veranderd is. Lamp vervangen? Klepje 
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weggehaald? Agneta geeft aan dat de lantaarnpaal bij haar voor het huis (Oosterweg) nog 

steeds erg fel brandt. 

7. Terugblik op NLdoet/ DeN AndeL Doet: Op vrijdag was het erg koud en nat. Er zijn wel 

binnenklussen gedaan. Op zaterdag was het gelukkig goed weer en waren er veel 

vrijwilligers. Rudolf toonde ons een diapresentatie met foto’s van deze 2 dagen. Dit zag er 

erg leuk uit. We kunnen weer trots zijn op de enthousiaste bewoners van ons dorp. Deze 

diavoorstelling zal ook getoond worden tijdens het bezoek van de 40 Tsjechen die op 4 april 

in Den Andel op bezoek komen. 

8. Gebruik van de dorpsmail: Dorpsmail is geen marktplaats. Wel wordt alles geplaatst wat in 

het belang is van het dorp. 

9. Mobiliteitsprogramma Gemeente Het Hogeland: Gekozen is voor de meest ambitieuze 

uitvoering van het programma. Rudolf heeft een samenvatting gemaakt. Reacties moeten 

vóór 11 april bij de gemeente binnen zijn. 

10. Contact met de gemeente: Het contact met de dorpscoördinator Froukje Stiekema is gelukkig 

goed. Zij was ook aanwezig op de Netwerkavond. Verder is het contact vaak traag. Er wordt 

niet of laat gereageerd op mailtjes. Mensen zijn vaak telefonisch niet te bereiken. 

11. WVTTK: De elektrische auto: Saskia v.d. Ree vraagt hoeveel gebruikers er zijn. Kan hij blijven? 

Rudolf: de elektrische auto moet blijven. Deze kan vooral in de toekomst een rol spelen 

Het Jaarverslag is klaar. Aanvullingen graag doorgeven. 

12. Rondvraag: Harm: Waarom worden er geen rijplaten gebruikt bij het Nieuwjaarsvuur? 

 

Volgende dorpsbelangenvergadering is op woensdag 12-04-2023 om 20.00 uur bij Dorien ?? 

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering. 


